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Geachte heer Van Dijken, 
 
In uw brief van 22 april 2024 heeft u ons namens de fractie van de ChristenUnie een aantal vragen gesteld over  
het hierboven vermelde onderwerp. Hiermee beantwoorden wij uw vragen op grond van artikel 3:35 van het  
Reglement van orde van de gemeenteraad.  
 
Antwoorden op uw vragen 
Wij herhalen eerst uw vraag hieronder. Daarna volgt ons antwoord op uw vraag. 
 
1. Is het college op de hoogte van de mogelijkheid om tussen 2 april en 15 mei 2024 subsidie aan  

 te vragen voor flex- en transformatiewoningen?  
 Ja, daarvan zijn wij op de hoogte en er wordt ambtelijk gekeken naar de mogelijkheden 
 om aanspraak te maken op die subsidie.  

 
2. Zijn er woningen en locaties die in aanmerking komen voor aanpassing i.c. het plaatsen van  

 flex-woningen? Zo ja, kan het college hier de Raad op korte termijn over informeren?  
Momenteel is er zoals u weet 1 locatie in beeld voor het plaatsen van flex-woningen.  
Wij hebben 14 oktober een positief besluit genomen om aan de Raad voor te stellen om 100 tijdelijke flex- 
woningen te realiseren op het terrein naast Gelre ziekenhuizen te Zutphen.  
Dat voorstel is nu ter besluitvorming naar de Raad.  

 
3. Kan het college aangeven of en wanneer van de subsidieregeling is of wordt gebruik gemaakt?  

We proberen subsidies optimaal te benutten. De Stimuleringsregeling Flex- en Transformatiewoningen (SFT)  
heeft naar alle waarschijnlijkheid meerdere tranches na die van 15 mei 2024. 
 
Eén van de voorwaarden die aan deze subsidie van mei 2024 gesteld werd, is dat de woningen binnen een jaar na  
toekenning van de subsidie opgeleverd moesten zijn.  
 
Aan deze specifieke voorwaarde konden wij in dit stadium (voorverkenning van het project) nog niet voldoen. 
Wanneer meer bekend is over wanneer de volgende tranche opengaat en wat de voorwaarden hiervan zijn, zullen  
wij ambtelijk afwegen of en wanneer wij een aanvraag in zullen dienen. 
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Tot slot 
Wij vertrouwen erop uw vragen hiermee voldoende beantwoord te hebben. Graag geven wij u een nadere 
toelichting, als dat niet zo is. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders van Zutphen, 
de burgemeester,     de secretaris 
 
 
 


